
Direktor tovarne konzerv v Skoplju:

Ne moremo kupiti strojev
Od celotoega dobička odvze-

majo zvezni orgaol 50 odstot-
kov. Drugo polovico tudi delizno.
60 odstotkov vzame komuna, od
tega, kar ostane, pa izplačujemo
aeuHete. Ostane nain pa dva do
trl milijone kot sklad za eamo-
stojno razpolaganje. Toda 80 od-
stotkov teh sredstev gre v plač-
ni sklad In Sele s tem, kar asta-
ne, saroDstojno razpoJagamo. To
pa je relativno majhna vsota, ki
ne prinaža velikih koristt. Le-ta
ne samo da ne deluje stimula-
tivno, marveč celo zavira obno-
vitev tovame. Vsl posknsi, da
bi nabavili nove stroje, ostanejo
brez uspeha, ker nimamo sred-
stev, da bi plaiall obresti, ki jih
zahteva Narodna banka, Zaradl
pomanj&anja sredstev smo tz-
gubili lepo piiložnost, da bi ku-

pili siroje po selo ugodnl ceni,
s čimer bl povečall proizvodnjo
naše tovarae za 30 odstotkov. To
bi pripomoglo verjetno tudl k
znjžanju cen naših izdelkov ln k
povečanju izvoza.

Glede plana za prihodaje leto
menimo, da je treba zmanišati
odstotek dajaiev rveznim držav-
aim organom. To velja posebno
za tiste tovame, ki imajo že za-
starele stroje, kakršai ne ustre-
zajo več potrebam. Drugače pa
je s tovamami z najmodernejši-
mi strojd in z novimi zgradba-
ml. Ni prav da le-te dajejo pro-
centualno isto toliko kakor sta-
re tovarne. Stanje bi se obSutno
popravilo, če bi se njihove ob-
veznostl povečale, naše pa
zmanjšale. Edtoo na ta način bl
lahko povečali projzvadjjjo in
obnovlli naše tovarne.


